
Rada školy pri Materskej škole, J. Kollára 896, 901 01  Malacky 

Zápisnica zo zasadnutia RŠ dňa 16.11.2017 

 

Prítomní členovia: 

1. Ing. Mgr. Zuzana Baligová 

2. Eva Cepeková 

3. Ing. Štefan Hronček 

4. Simona Husáková 

5. Mgr. Bronislava Jurkovičová 

6. Eva Markovičová 

7. Ing. Nataša Špelicová 

8. Mgr. Mga. Trenčanská Katarína 

9. PhDr. Ing. Lucia Vidanová 

Hostia: 

1.  Martina Novotová, riaditeľka MŠ 

 

PROGRAM 

1) Úvod, privítanie nových členov rady 

2) Návrh programu zasadnutia (predloží predsedníčka) 

3) Prerokovanie školského poriadku na rok 2017/2018 (predloží riaditeľka MŠ p. Martina 
Novotová)  

4) Prerokovanie aktuálneho obsadenia tried a počtu detí v MŠ (predloží riaditeľka MŠ p. 
Martina Novotová) 

5) Prerokovanie správy o VVČ za školský rok 2016/2017 (predloží riaditeľka MŠ p. Martina 
Novotová) 

6) Informácia o čerpaní a stave rozpočtu za obdobie 1-11/2017 + predpokladané výdavky do 
konca roka 2017 (predloží riaditeľka MŠ p. Martina Novotová) 

7) Informácia o prebiehajúcich projektoch, rekonštrukciách a spolupráci s detským logopédom 
(predloží riaditeľka MŠ p. Martina Novotová) 

8) Rôzne 



9) Záver 

 

 

 1) Úvod - privítanie 

Predsedníčka RŠ Ing. Mgr. Zuzana Baligová otvorila zasadnutie, privítala prítomných členov a 
hostí a zároveň privítala a predstavila nového člena RŠ Ing. Štefana Hrončeka.  

 2) Návrh programu zasadnutia 

Predstavený program zasadnutia bol odsúhlasený a schválený 9 hlasmi. 

 3) Prerokovanie školského poriadku na rok 2017/2018 

Riaditeľka MŠ oboznámila členov RŠ so školským poriadkom na rok 2017/2018. Prítomní 
členovia zobrali na vedomie prerokovaný školský poriadok v počte hlasov 8 hlasov za a jeden 
člen sa zdržal hlasovania. 

 4) Prerokovanie aktuálneho obsadenia a počtu detí v MŠ. 

Riaditeľka MŠ informovala členov RŠ o aktuálnom počte detí umiestnených v jednotlivých 
elokovaných pracoviskách. Členovia tento stav vzali na vedomie bez pripomienok. 

 5) Prerokovanie správy o VVČ za školský rok 2016/2017 

Členovia RŠ doporučujú zmeniť v tabuľke o členoch rady text "poslanec mestského 
zastupiteľstva" na "zástupca zriaďovateľa", "prevádzkový zamestnanec" na "zástupca 
nepedagogických zamestnancov" a "pedagogický zamestnanec" na "zástupca pedagogických 
zamestnancov". Zároveň treba pod zoznam členov doplniť činnosť Rady školy - zoznam 
jednotlivých stretnutí s konkrétnym programom. V odseku D na strane 5 upraviť vetu 
"Pedagogickí zamestnanci plánovali podľa školského vzdelávacieho programu "Dúha"." na 
"Pedagogickí zamestnanci vykonávali výchovno-vzdelávací proces podľa školského 
vzdelávacieho programu "Dúha". " Správu o VVČ RŠ schvaľuje s pripomienkami a odporúča 
zriaďovateľovi správu schváliť v počte 9 hlasov za, 0 proti a nikto sa nezdržal. 

 6) Informácia o čerpaní a stave rozpočtu za obdobie 1-11/2017 + predpokladané 
výdavky do konca roka 2017 

Členovia RŠ berú na vedomie návrh rozpočtu MŠ so všetkými prílohami a žiadajú dodať zmluvu 
z elokovaného pracoviska Záhorácka uzatvorenú medzi Materskou školou a Základnou školou 
Záhorácka v počte hlasov 9 za, 0 proti a nikto sa nezdržal. 

 7) Informácia o prebiehajúcich projektoch, rekonštrukciách a spolupráci s detským 
logopédom. 

Riaditeľka MŠ oboznámila členov rady o prebiehajúcich a plánovaných aktivitách na 
jednotlivých elokovaných pracoviskách a o plánovaných rekonštrukciách. Rada členov MŠ 
vzala na vedomie a zároveň navrhuje aby zriaďovateľ prehodnotil financovanie a vytvorenie 
stáleho miesta logopéda pre MŠ v počte 8 hlasov za, 1 proti a nikto sa nezdržal. 



 8) Rôzne 

V rámci rôzneho bol predložený Návrh na zvýšenie príspevku na úhradu režijných nákladov 
školskej jedálne vo výške 0,10€ za deň, ktorý Rada MŠ v zložení 8 členov schválila v počte 8 
hlasov za, 0 proti a nikto sa nezdržal. Ďalší Návrh na zvýšenie príspevku zákonného zástupcu 
dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov a výdavkov MŠ rada odporučila upraviť takto - poplatok 
pre deti vo veku 3 - 6 rokov nechať v pôvodnej sume 25€ a poplatok pre deti do veku 3 rokov 
doporučuje zvýšiť na sumu 45€ čo následne odhlasovala v počte 8 hlasov za, 0 proti a nikto sa 
nezdržal. Členovia RŠ tiež požadujú do nasledujúceho stretnutia pripraviť  prehľad 
prevádzkových nákladov za elokované strediská Štúrova a Bernolákova za obdobie 2015 - 2017 
na porovnanie obdobia pred rekonštrukciou a po rekonštrukcii. 

Z dôvodu zápachu v triede číslo 1 na EP Bernolákova odporúčame riaditeľke MŠ zistiť aký je 
súčasný stav odvodu odpadu a jeho pripojenia na kanalizáciu, čo odsúhlasilo 8 členov za, 0 
proti a nikto sa nezdržal. 

Riaditeľka MŠ oboznámila členov RŠ o projekte "Jasle" a Rada MŠ vzala na vedomie informácie 
o podmienkach realizácie projektu Jasle. 

Predsedkyňa Rady MŠ informovala o zmene zákona o Ochrane osobných údajov a odporúča 
MŠ sa administratívne pripraviť na zmenu legislatívy v uvedenom zákone. 

 8) Záver 

Predsedníčka Rady školy sa poďakovala za účasť a so všetkými sa rozlúčila :-) 

 

      Ing. Mgr. Zuzana Baligová 

 

Zapisovateľka: Simona Husáková 

Prílohy:  Prezenčná listina 2x 


